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پرونده پنجم

صنایع در بحران کرونا نیازمند آموزش هستند/ اتاق اصفهان تجربه بسیار موفقی در زمینه
آموزش در شرایط کرونا داشته است

مصاحبه با آقای مهدی میرزاآقایی، مدرس دوره های آموزشی اتاق بازرگانی اصفهان

مهدی میرزاآقایی، تحلیلگر برند به روش BAV و مدرس بازاریابی و فروش، صنایع را در بحران کرونا نیازمند آموزش می داند و می گوید:

دانشآموخته روانشناسی سازمانی در دانشگاه اصفهان هستم و سابقهای 15 ساله در زمینه تدریس بازاریابی و برندینگ دارم. همچنین جز اولین تحلیل گران برند به روش BAV در

ایران هستم و تاکنون بیش از 70 برند مختلف را در کشور تحلیل کرده ام.

کرونا بر اقتصاد به صورت مستقیم تاثیرات جدی داشته و این بحران پس از بحران سال 2008 میلادی به عنوان مهمترین بحران اقتصادی است که تجربه میشود، تفاوت بحران

اقتصادی کرونا با دیگر بحرانها این گونه است که در بحرانهای قبلی بیشتر دولتها آسیب میدیدند اما در بحران کرونا صنایع و بخش خصوصی بیشترین آسیب را میبیند. دلیل این

امر این است که دولتها با توجه به ارتباطات بین المللی و توانایی که دارند می توانند خودشان را بازیابی کنند اما بخش خصوصی دستاویزی جز تلاش و تشکیل ستاد بحران و

بررسی عملکردهای روزمره ندارد و بر این اساس باید برای شرکتها و بنگاههای خصوصی و دولتی دورههای آموزشی برگزار شود به ویژه در شهر اصفهان که در این بحران بیش از

دیگر شهرها آسیب پذیر است.

یکی از دستاوردهای خوب بحران شیوع کرونا روی آوردن به دورههای آموزش مجازی می باشد که خوشبختانه اتاق بازرگانی اصفهان در این حوزه بسیار قوی عمل کرده و در بین

اتاق های کشور و سازمان های مختلف پیشرو بوده است . آموزش مجازی دامنه حضور افراد را در سطح کشور و حتی سطح بین الملی افزایش میدهد، ضمن اینکه هزینهها را نیز

برای برگزار کنندگان کاهش داده است.

ما تغییر الگوهای مصرف و تغییر رفتارها را در دوران کرونا و پس از آن خواهیم داشت و این امر بر سبک زندگی افراد نیز تاثیرگذار خواهد بود که این امر بسیاری از صنایع را تحت

تاثیر قرار خواهد داد و به همین دلیل هم نیازمند آموزش های بیشتر و انطباق با شرایط موجود هستیم .

با شروع بحران کرونا مسئولان اتاق به صورت فعالانه درگیر برگزاری کلاسهای آموزشی و ترجمه و تحلیل بهترین روشهای دنیا برای مقابله با این بحران شدند و توانستند ادبیاتی را

وارد صنایع استان نمایندکه ماحصل آن موفقیت در ایجاد ستاد بحران در صنایع بوده است، در این زمینه به همه کارکنان اتاق بازرگانی به ویژه پرسنل پرتلاش واحد آموزش تبریک

میگویم.
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